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L a s s ú  Tamás:
Minden évben van az Önkormányzatnak egy kerete  a köl t ségvetésben,  amit a 
Tes tüle t  j óváhagy  erre a célra.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem tudom másként  fel tenni  a határozat i  javas la tot ,  mint hogy azt mondom,  hogy 
a tandí jat  felvál lal ja-e a Képviselő- tes tület ,  s ehhez ami köthető tanulmányi 
szerződésben.
A tandí jat  és a f izetet t  t ávol lé tet  biztosí t ja-e a Képvise lő- tes tü le t ,  aki támogat ja,  
kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 8 igen szavazat tal, 5 ellenszavazattal,  5 tartózkodás mellett 
a ja va s la to t  nem fogadta  el.

34.)  A 181/1999.  ( V I . 24. )  számú képviselő- tes tület i  ha t á r oza t  7.) pont jának - a 
parkolási  díjak beveze t ése  - határ idő módos í tása  (300. )

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A bizot t sági  á l lásfoglalásokat  kérem!

F a z e k a s  István:
A Város rendezés i  és Kommunál i s  Bizot t ság a ha tározat i  javas la tot  el fogadásra 
j avaso l j a  a Képvi se lő- t es tü le tnek.

D o m o k o s  István:
A Jogi  és Ügyrendi  Bizot t ság  7 igen szavazat ta l  a határozat i  javasla tot  
e l fogadás ra  j avasol j a  a Képvise lő- tes tüle tnek.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kinek van kérdése?
Vélemény,  észrevétel?
Aki a ha tároza t i  j avas la t t a l  egyetér t ,  kérem szavazzon!

A Képviselő- testü le t  18 igen szavazattal  a következő határozatot  hozta:

325/1999 .  (X.28. )  számú kép v ise lő - te s tü le t i  határozat:

Várpa l o t a  Város  Önkormányzat i  Képvi se lő- t es tü le t e  e lhatározza,  hogy a 
18 1/1999.  ( VI . 24. )  számú képviselő- tes tület i  ha tá roza t  7.) pont jának - a 
parkolási  díjak beveze t ésé rő l  - határ idejét  2000 j anuá r  3 1-re módosí t ja.

Felelős :  Leszkovszki  Tibor  polgármester
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35.)  Gyöngyvi rág utcai  volt  kollégium hasznosí tása (299.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Megvá l tozot t  körülményekre  való tekintet tel  Fehérvári  ú rnak van egy új javaslata.  
Kérdezem,  hogy a Gazdasági  és Pénzügyi Bizot t ság hogyan  foglal t  állást?

B á t o r  Antal:
A Gazdasági  és Pénzügyi  Bizot t ság 7 igen szavazat tal  j avasol ja ,  hogy a 245/1999.  
( I X . 09.) számú testület i  határozatba pót lólag kerül jön be felajánlásként  esetleges 
vál lalkozásra a Gyöngyvi rág utcai volt kollégium épülete.

Dr. F e h é r v á r i  László:
Módos í t anám a kérelmet ,  most  a beruházási  köl t ség 50 %-ának a felét kérném 
támogatásul  a T. Képviselő- tes tüle t től .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
2,5 millió forint  t ámoga tás t  j avasolok a Testületnek vá l toza t l an  fel tételek mellett.

B á t o r  Antal:
Egyet len gond lehet ,  ha privatizál juk a Közüzemi  Vál lalatot ,  megint egy 
faramuci  helyzetet  fogunk csinálni a vagyonrésszel .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Senki  nem adta át tula jdonba,  csak hosszútávú üzemel te tésre .
Aki a 2,5 millió for intos  támogatással  vál tozat lan fe l t é te lek mellett  egyetért ,  
kérem szavazzon!

A Képviselő-testület  17 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett  a következő 
határozatot hozta:

326/1999.  (X.28.)  számú képv ise lő - tes tü le t i  ha tároza t:

Várpalo ta  Város  Önkormányzat i  Képviselő- tes tüle te  23 1/1999.  ( VI I . 22.) számú 
ha t ároza t á t  a köve tkezőkke l  egészít i  ki:

Várpalo ta  Város  Önkormányzat i  Képvise lő- tes tüle te  e lhatározza,  hogy a 
tula jdonában lévő,  várpalotai  2720 helyrajzi számú,  1259 m2 területű,  helyileg a 
Gyöngyvi rág utcai  ingat lanon álló felépí tmény (vol t  kol légium) emeltszintű 
vendégházzá  tö r t énő  átalakí tása  céljából a Várpalotai  Önkormányzat i  Közüzemi 
Vál lalat  részére  a várha tó  beruházási  köl t ségre 2 . 5 00 . 000 , - F t - o t  átad.

Felelős:  Leszkovszki  Tibor  polgármester
Határidő:  a köl t ségvetés i  rendelet  módosí tására:  köve tkező  testület i  ülés
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36.)  Csővár i  János  és Surányi Pál képviselők önál ló indí tványa (307. )

C s ő v á r i  János:
Tisztel t  Képvise lő- tes tü le t !
Surányi  Pál képviselőtársammal  egy előter jesztéssel  él tünk.  Azt  javasol tuk ebben 
az e lő te r j esz tésben,  hogy az önkormányzat i  munka  két fontos t e rületére  
a lpo lgá rmes t e rnek  válassza meg a Képvise lő- tes tüle t  Bá t o r  Antal urat.  Mintahogy 
tudjuk a megfelelő rendelkezésekből ,  törvényekből ,  hogy alpolgármester t  csak 
úgy vá l asz tha t  a Képviselő-tes tület ,  ha Po lgá rmes t e r  Úr támogat ja,  il letve 
e lőter jeszt i .  A leí r takból  egy részt emelnék ki, aminek a.) pontja szerint  az 
a lpo l gá rmes t e r  a j apán  hi telprogram tőkerész  visszaf izetés  csökkentésében járna 
el, a b.) pon t j a  szer int  - és itt szeretnék pontos í tani ,  a néhány órával ezelőt t i  
dön tésünk  miat t  - bíróság,  ügyészség,  földhivatal  elhelyezése feladatkör  
el látásával  lenne megbízva.
Nyi lvánvaló ezzel  plusz díjazás nem járna ,  és nem főállásban,  hanem 
másodá l l ásban  kérnénk,  hogy ezt Polgármes ter  Úr t ámogassa .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
E l ő t e r j e s z t őkén t  Bá t or  úr t iszteletdí járól  nem mondha t nak  le. Ha én javas lom és a 
Képv i se lő - t e s tü l e t  társadalmi  megbízatású a l po lgármes t e rnek  megválaszt ja,  akkor  
jogi  é r t e lmezése im szerint  nem jár képviselői  t i szteletdí j ,  nem jár  bizot tsági  
t agsági  díj, nem já r  bizot tsági  elnöki díj, magyarul  a kkor  Bátor  Antal az összes 
j avada l mazásá ró l ,  mint  képviselő és mint a l po lgármes t e r  lemondot t .  Én nem 
kívánom a B á t o r  képvise lőtársamat  olyan helyzetbe hozni ,  hogy robotol ,  csinálja 
a melót .  Nagy  t i sz t esség  és becs is, de nagy á ldoza t  lenne érte.

S u r á n y i  Pál:
A t e s t ü l e t  dön the t  abban,  hogy milyen j avada l mazás a  legyen. Lehetne egy 
e lőze tes  megál l apodás ,  hogy amennyi most  vol t  a t iszteletdí ja,  azt  a 
j avada l mazás t  kapja.
Még egy kis megjegyzésem lenne az e lő te r j esz tésse l  kapcsolatban.  Egyes 
képv i se lő - t á r sa im ki fogásol ták az e lőter jesztés  2. oldálán azt  a bizonyos három 
sort ,  ki ssé  e rős re  s ikeredet t  megfogalmazása  miat t .  Jogos  volt  a kifogás,  úgy 
f inomí tanám,  hogy érdemi  előrelépést  nem s ikerül t  elérni ezekben az ügyekben.  
A mai napon  t ö r t én t  egy olyan t ípusú érdemi e lőrelépés ,  ami egyeseket  nagy 
örömmel  töl t  el, másoka t  kevésbé,  de ezen túl vagyunk  már.  Tényleg erős vol t  a 
foga lmazás ,  nem állja a helyét,  hiszen ez a köteg ,  amit  letet t  jegyző úr az azt 
mutat ja ,  hogy in tézkedések  tör téntek,  csak. . .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Bizot t ság i  á l l ásfogla lásokat  kérem!

C s ő v á r i  János:
Az Okta tás i ,  Kul turál i s  és Spor t  Bizot t ság 6 igen,  1 nem szavazat tal ,  2 
t a r t ó z k od ás  mel let t  e l fogadásra javasol ja a Képvi se lő- t es tü le tnek  a 307. számú 
e lő te r j esz tés t .
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Dr. S z a b ó  Gyula:
Az Egészségügyi ,  Szociális és Lakásügyi  Bizo t t ság  3 igen szavazat tal ,  4 
el lenszavazat  mellet t  az előterjesztést  nem javasol j a  el fogadásra a Képviselő-  
t estületnek.

S a j t o s  János:
Inota Vá ros r ész  Önkormányzó Testülete 1 igen szavazat ta l ,  1 nem szavazat tal ,  7 
t a r t ózkodás  mellet t  nem javasolja Bátor  Antal  képviselő úrnak társadalmi 
megbízatású a lpolgármester ré  történő választását .

B á t o r  Antal :
A Gazdasági  és Pénzügyi Bizot tság 6 igen szavazat ta l ,  2 tar tózkodás mellett  
j avasol ja  Bá t o r  Antal  képviselő társadalmi megbíza tású a lpolgármesterré  tör ténő 
megválasztását .

D o m o k o s  István:
A Jogi és Ügyrendi  Bizot tság 8 igen szavazat tal ,  3 t a r tózkodás  mellett  el fogadta,  
hogy a t ársadalmi  megbízatású a lpolgármes te r  választásáról  név szerinti  
szavazással  dönt .
A Jogi és Ügyrendi  Bizot tság a név szerint i  szavazás  eredményeként  7 igen 
szavazat ta l ,  4 el lenszavazat  mellett  t ársadalmi  megbízatású alpolgármester  
választását  t ámogat j a .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdése kinek van? Vélemény,  észrevétel?

F a z e k a s  István:
Tisztel t  Képviselő- tes tüle t !  Én úgy gondolom,  ma csak elvi döntésre kellene 

ju tnunk,  mert  itt r engeteg sok dolog t i sz tázandó az i l letékesek bevonásával ,  sőt 
szélesebb körben  is. Érintet te Polgármester  úr,  hogy a bizot tság működését  is 
befolyásol ja  a személyi  vál tozás,  tehát  vé leményem szerint  komolyabb egyeztetés  
szükséges .  Ese t l eg  szavazzunk arról,  hogy e l fogadjuk,  vagy pedig a részletek 
t i sz tázása  után egy új előterjesztés keretében döntsünk.

D o m o k o s  István:
Magam részéről  t ámogatom az e lőter jesztést .  Én tudom,  mit jelent  Várpalota  

város a lpo lgármes te rének  lenni, s hivatalos helyen tárgyalni .  Mindenki  tudja,  
hogy 1990-1994- ig  Várpalota a lpolgármestere  vol tam,  és állí tom, hogy ennek 
köszönhe tő  az, hogy a japán hitelt végsősoron  s ikerül t  kiharcolni,  mert  ha én 
sima képvi se lőkén t  megyek oda, akkor  nem áll velem szóba senki. A t iszteletbel i  
vagy tá r sada lmi  megbízatású alpolgármester t  másként  fogadják akármelyik 
közhivatalban.  Azt  hiszem, hogy ez előnyt  je lent  számunkra,  mert  Bátor  úr 
jobban tudja  képviselni  az érdekeinket ,  ha lesz ilyen t i tulusa,  ami végsősoron 
anyagi kihatással  az Önkormányzat  részére nem jár .  Kérem Képviselő- társaimat ,  
ezt t ámogassák .  Szerintem ezt így e l fogadhat juk,  s később a részletekről  lehet 
dönteni .

Dr. B a r i c z a  Sarolta:
Szere tném elmondani ,  amit már bizot tsági  üléseken is elmondtam,  hogy van egy 

polgármes t erünk ,  egy alpolgármesterünk.  A választás  idején ezt jól
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meggondol tuk ,  s akkor  is felvetődöt t ,  hogy legyen-e belőlük több. Én nem látom 
most  semmi okát  annak,  hogy több legyen. Én azt hiszem, hogy akkor  kellene erre 
kényszerülnünk,  ha a polgármes t er  és az a lpolgármester  azt mondja,  hogy ők már 
roskadoznak  a feladat  alat t  és nem tudják azt ellátni.  Bátor  úr igen kiváló 
veze tő je  a Gazdasági  és Pénzügyi  Bizot t ságnak,  én személy szerint  ezzel nagyon 
e légede t t  vagyok,  ahogy ezt végzi,  és nem hiszem, hogy jó lenne,  ha ebben 
vá l toz ta tnánk.  Olyan fontos  pozíciót  vesztene el, ami megint  nagyon fontos  és 
meghatá rozó ,  és azért  kerül t  ő abba a pozícióba,  mert  úgy t a r to t tuk  fontosnak.  A 
munka  minősége nem attól  javul ,  ha többen végzik.  Ha valamivel  nem vagyunk 
e légedet tek ,  akkor  mondjuk meg és szól í tsuk fel azt,  akinek a fe ladatot  el kell 
végezni .

J á m b o r  Attila:
Abban szere tnék biztos  lenni, hogy ugye ez a társadalmi  megbízatású 

a lpo lgármes te r ség  nem azt  jelenti ,  hogy ez egy polgármester t  helyet tesí tő pozíció.  
Szere tném,  ha Bátor  úr erre majd válaszolna.  A 4. pont  azt mondja,  hogy az 
a lpolgármes te r  a po lgármes t e r  i rányításával  látja el a feladatai t .  Tehát ,  ha ez az 
in tézmény lét rejön,  akkor  a hatalmi ágak egymáshoz viszonyí tot t  helyzete 
pontosan  lefűzöt t  kell, hogy legyen,  nehogy később ebből  bármiféle probléma 
adódjon.  Úgy tudom,  hogy a társadalmi megbízatású a lpolgármes ter  bérezése a 
po lgármes t er  f i zetésének valamilyen százalékában van meghatározva.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
10 és 35 %-a  a 1 8 3 ,260, -Ft -nak.

J á m b o r  Atti la:
Csak azért  hívnám fel a f igyelmet  erre,  mert  Surányi  Pál az eredeti  

t i sz tele tdí jnak megfelelő összeg meghagyását  javasol ta .  Itt  a törvényesség  nem 
tesz  keresz tbe?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem tesz keresz tbe ,  többet  tesz lehetővé.  57 ezer  forint jával  szemben 

hozzáve tő l egesen  65 ezer  for intnak felel meg az én 35 %-om.  Tehát  nem lépi túl.

J á m b o r  Att i la:
Az ügy el indí tójának jó ez az anyag,  de végleges  döntéshoza ta l ra  t e rmészetesen 

nem. Az eddigi  hozzászólások egy része megerős í t e t t  abban,  hogy sok mindent  
t i sztázni  kell ahhoz,  hogy véglegesen tudjuk,  mire adjuk áldásunkat .  Köszönöm.

K a t o n a  Csaba:
A t es tüle t  eddigi  munkáját  megí télve,  néhány sarkalatos  ponton nagyon hosszú 

ideg tudtunk döntés t  hozni .  Ha ezt is ugyani lyen hosszú ideig döntöge t jük,  akkor  
nem lesz ér te lme annak,  hogy erre a célra válasszunk valaki t  is.

Dr.  F e k e t e  Antal  János:
Meg ü t ö t t e  a fülemet  az erre a célra.  Nincsen cél, ha a polgármes t er  nem ad 

fe l adatot  az a lpolgármes ternek ,  akkor  nincsen feladata.
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K a t o n a  Csaba:
Ha t iszta vizet öntünk a pohárba,  akkor  valójában az egész a Polgármester  

úron áll vagy bukik.  Ha ö jelöli és a testület  megválaszt ja ,  és ha a Polgármester  
úr feladat tal  látja el - ha ez a szándéka meg van - akkor  van értelme,  hogy 
válasszunk egy alpolgármester t .

S u r á n v i Pál:
Egyál talán a Polgármes ter  Úr támogat ja-e,  és ha t ámoga t j a ,  utána beszélhetünk 

arról,  hogy mik legyenek a részletek.

B á t o r  Antal:
Köszönöm a szót .  Azt  szeretném,  ha a Po lgá rmes t e r  Úr abban nyilatkozna,  

hogy igen vagy nem. Leírták és én megismételem,  csak az előter jesztésben 
szereplő feladatra vál la lkozom,  semmilyen más fe ladatot  nem kívánok felvállalni.  
Ha ez nincs, akkor  okafogyot t  az egész. Van két fe l adatcsopor t ,  ha ez megy, 
akkor  megy.  Egyér te lműen a Polgármester  Úrnak válaszolnia  kell, hogy fel tudja- 
e vállalni ezt a munkafeladat ta l  tör ténő megbízásomat .  Ha igen, akkor  érdemes 
tovább bármiről  is beszélni .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Itt  kezdődik az a lapvető probléma Tisztel t  Képvise lőtársam.  Mental i tás  és 

tárgyalásbel i  különbség.  Bátor  úr nekem ul t imátumot  ne adjon.

B á t o r  Antal:
Ez nem ul t imátum,  én csak így vállalom fel.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ha én Bátor  Úrnak adok bizalmat és javas lom a t es tü le tnek  a megválasztását ,  

az ál tala kér t  fe ladatok végrehaj tására,  akkor  engedje  meg nekem, hogy éljek a 
törvény adata  lehetőséggel ,  hogy ezt bármikor  bőví tem,  s a feladatok el látásának 
tükrében azt  mondom,  hogy azonnali  hatál lyal  megvonom és a ciklus végéig 
t iszteletbel i  társadalmi  megbízatású alpolgármester  feladat  nélkül.  Két  szélsőséget  
mondtam.  Tehát  Ön azon jogomat  nem kor lá tozhat ja ,  hogy mire adok megbízást .  
Többek közöt t  erre.

B á t o r  Antal:
Személyes beszé lge t ésünkor  én azt is e lmondtam,  hogy abban a pi l lanatban a 

megbíza tásomat  v i sszaadom,  ha ezek a programok vagy nem tudnak megvalósulni ,  
vagy már meghaladták,  tehát  okafogyot tá  válnak.  Én nem kívánom a ciklus végéig 
ki töl teni ,  úgy érzem,  hogy ez bő 1 éves feladat ,  nem több,  és ez nem ul t imátum. 
A saját vé leményemet  mondtam el. A japán hi te lprogram tőkerésze  
visszaf izetésének c sökken tése  az egyik feladat,  a másik már  csak közintézmények 
(bí róság,  ügyészség)  városba  tör ténő,  elhelyezésére kor lá tozódik .  Nem akarok és 
nem is fogok felvállalni  olyan munkát ,  ami ezen túlmegy.  Ha ezt így el tudja 
vállalni,  akkor  jó,  ha nem akkor  rövidre tudjuk zárni.  Soha nem szeretem azt,  ha 
csak azért  beszé lgetünk valamiről ,  hogy majd sikerül  valahol valakit  lesre 
fut tatni .  Egyenesen mondjuk meg egymásnak,  hogy mire számíthatunk.  Akkor 
harag nem lehet,  az csak akkor  van, ha sikerül egymást  lesre futtani,  nem célom, 
gondolom Polgármes te r  úrnak sem.
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F a z e k a s  István:
Én bízom abban,  hogy, amit Bátor  úr mondot t  az sikeres lesz és 1 év alatt 

tel jesül .  Ha ez így lesz, akkor  miért  mondjon le a város  arról,  hogy további 
szo lgá l a toka t  tehessen más irányba.  Ez komolyabb á tgondolás ra  szorul.  Én 
töké l e t esen  t i sz tele tbe t ar tom ezt a dolgot ,  és ezt is t udom támogatni ,  de 1 év 
után miér t  mondjunk le, ha még mindig van ér telme?

S u r á n y i Pál:
Az én é r t e lmezésem szerint  Bátor  úr ajánlata bizonyos  bizalmat lanságok 

e losz la t ására  irányul,  hisz tudok olyanról  is, hogy betelepszik a Polgármester i  
Hiva ta lba  és nem lehet kibombázni  onnan,  mert  átveszi  a hatalmat .  Nem kell ilyen 
é r t e l emben ebben rosszat  látni. Abba ne menjünk bele,  hogy mi lesz 1 év múlva.

J á m b o r  Atti la:
Nem vélet lenül  ké rdezősködtem a 3., 4. pont tal  kapcsola tban - ami valahogy 

els iklot t  -, t i sz tába legyünk a dolgokkal .  A 4. pont  azt mondja,  hogy az 
a lpo lgá rmes t e r  a polgármester  a i rányí tásával  lát ja el a feladatai t .  Erre 
válaszol jon Bát or  úr, hogy ezt el tudja fogadni ,  vagy ragaszkodik ahhoz,  amit 
mondot t ,  hogy a ki tűzöt t  konkrét  fe ladatokat  haj landó ellátni.  A dolgok 
nincsenek szinkronba.  Szeretném tudni,  hogy a szabályzásnak ezt a pont ját  
magára  nézve is köte lezőnek tart ja-e?

B á t o r  A n ta l :
Az ál talam eml í te t t ekre  igen.

J á m b o r  Att i la:
Nem lehet  úgy munkát  vállalni,  hogy azt mondja,  csak ennyi t  csinál meg belőle.

C s ő v á r i  János:
Tiszte l t  Képvise lő- tes tüle t !
Egész  vi lágosan leírtuk,  hogy szűk témában szere tnénk segí t séget  nyújtani,  egy 

többle t  munkát ,  annak érdekében hogy eset leg j obban  e lőremozdulás  legyen.  Csak 
ennyi az egész.  Vagy mondják,  hogy ez nem kell,  mer t  mindent  elkövetnek.  Nem 
köte l ező  ez. Mi azt  mondjuk,  hogy el kel lene járni  ebben a j apán hi te lprogram 
vi s szaf i ze tésének  csökkentésében.  200 millió, ez rengeteg  pénz,  itt van a 
nyakunkon  a probléma.  A Bátor  úr helyében azt  mondanám,  hogy foglalkozzon az 
vele,  akinek a dolga  - ahogyan Bar icza Sarol ta  mondta .  A Polgármes ter  úrnak 
abban fontos  szerepe van,  hogy több fe l adatot  ne adjon,  van főállású 
a lpolgármes te r ,  résztémáról  van szó.  Fő téma a j apán  hi te lprogram csökkentése  
lenne,  bo r za sz t ó  ráhaj tás  kéne a mai kormányzatnál ,  hogy vi lágosan mondjam.Ha 
nem kell ,  a kkor  nem kell,  de azt is mondjuk meg.  Szó nincs arról ,  hogy ál talános 
a lpo lgármes t e r t  válasszunk.

Hogy  egyál talán lehet -e valamit  elérni vagy sem, az megint  más kérdés.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az érdekérvényes í t ő  szerep hogy működik mindenkinek a saját vonalán? A 

FI DESZ- nek ,  az MSZP-nek,  a Kisgazdáknak,  városi  é rdekbe mondjuk.
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C s ő v á r i  János:
Ér tem,  hogy a Polgármester  Úr most mit akar  mondani ,  hát lehet, hogy ebben 

is van valami.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Csak úgy tudunk előbbre lépni, ha mindenki  a saját  vonalán a közös cél 

é rdekében megteszi ,  amit a városérdek diktál.

C s ő v á r i  János:
Pontosan  ezt mondjuk.

F a k á s z Tamás:
Mivel  a j apán hitel visszafizetéséről  van szó,  nem szeretném kiélezni a 

helyzetet ,  de az valószínűleg igaz, hogy egy olyan kormány amelyik most  
kormányon van, akivel tárgyalást  kell folytatnia a városnak,  máshogy tárgyal  egy 
szocial i s ta  polgármesterrel  vagy máshogy tárgyal  egy másik oldalról  jövő 
a lpolgármester re l .  Ez biztos,  hogy így van. Szép vagy nem szép, de valószínű.  Ha 
egy pici esélyünk van arra, hogy sikerül csökkenteni  a törlesztést ,  akkor  úgy 
gondolom,  hogy ez irányba nem dolgoztunk hiába.

S a j t o s  János:
Úgy érzem,  hogy a Bátor  képviselőtársam szándéka  t iszta és világos.  Ha a 

Po lgá rmes t e r  úr úgy dönt,  hogy ilyen megbízatással  Bát or  Urat  meg tudja bízni, 
akkor  én adom rá áldásomat .

Dr. S z ő k e  László:
Ti sz te l t  Képviselőtársaim!
Kicsi t  meglepődve  hallgatom a hozzászólásokat ,  és őszintén szólva némelyiket  

nem is ér tem.  Van aki azért  aggódik,  ha Bá t o r  úr megválasztásra  kerül ebbe a 
funkcióba,  akkor  úgymond mindenbe bele fog avatkozni ,  míg mások amiat t  
fe j t e t t ék ki el lenérzésüket ,  de mi az hogy csak ezzel  a két témával  kíván 
foglalkozni .  Ez úgy gondolom,  konszenzus  kérdése.  Ha polgármester  úr javasolni  
fogja,  akkor  nyi lvánvaló ennek az e lő ter jesz tésnek a f igyelembevételével  fogja 
j avasolni  és a Képviselő- tes tület  őt a Polgármes te r  úr j avas la ta  alapján meg fogja 
választani ,  akkor  talán az együt tmüködésük eljut  oda,  hogy ebbe az i rányba fog 
kapni  a Bá t o r  úr feladatokat .  Úgy gondolom,  ha ebben az irányban hagyjuk őt 
t evékenykedni ,  az mindéképpen a város érdekét  fogja szolgálni.  Elég nagy 
fe l adatot  vállal,  én abban bízom, ha megvál sz tásra  kerül ,  sikerre viszi. Egyébként  
még egy dolgot  szeretnék elmondani  - a Jogi  és Ügyrendi  Bizot tság ülésén is 
e lmondtam tulajdonképpen ez a döntésünk,  amennyiben ez valóban döntés  lesz, 
akkor  a május 13-i határozatnak,  testület i  dön tésnek  a végrehaj tása,  ami arról  
szól,  hogy ezeknek a feladatoknak a végrehaj tására ,  megvalósí tására  Bátor  Urat  
olyan helyzetbe  kell hozni,  hogy érdembe t á rgya lhasson a Képviselő- tes tület  
megbízása  alapján.  Itt tula jdonképpen a május 13-i testület i  határozatban minden 
benne van,  kivéve az,hogy őt a lpolgármester i  funkcióval  ruházzuk fel. 
Gyakor la t i l ag ,  ha most  dönt a testület  az O megválasztásáról ,  akkor  egy korábbi  
t estület i  ha tá roza t  végrehaj tásáról  dönt.  Köszönöm.
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V á m o s i  Tibor:
Több ember  biztos ,  hogy jobban tud érvelni,  de ha 18-an mennénk oda és ha 

mindenki  a megfelelő pártál lás szerint megy oda,  akkor  is lehet ez sikeres,  vagy 
s iker telen dolog.  Ezzel  azt akartam mondani ,  ha Bá t or  képviselő úr elmegy, akkor  
egy közös  munká juk  a polgármesternek,  a két a l po lgármes t e rnek  és a testületnek.  
Nem lehet  indikálni ,  hogy ki intézte.  Minden akar juk.  Ennek szel lemébe 
gondolkodjunk .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérek egy véleménynyi lvání tó szavazást ,  hogy milyen arányba kéri a Képviselő-  

testület ,  hogy a j öv ő  havi testületi  ülésre komple t t  anyag formájában megtegyem 
j avas l a tomat  a lpolgármes te r ré  tör ténő megvá l asz t ásá r a  Bátor  úrnak.  
Hangsú lyozom,  hogy itt most  megint volt köz tünk egy-ké t  mondatvál tás.  Ha 17 
a lpo lgármes t e r t  neveznek ki mellém javas la tom alapján,  akkor  is törvény alapján 
minden egyes  t énykedéséér t  a felelősség az enyém,  a Magyar Köztársaság 
Bí rósága  előt t  én leszek számonkérve.  A másik dolog amit  szeretnék elmondani ,  a 
ko rmányha t á r oza t  - e lőter jesztőknek mondom,  i llene megnézni  - nem Várpalotára  
vonatkozik ,  6 t e lepülés re ,  ott  a cél társulás e lnökeként ,  ha megengedik,  ha nem, 
kénytelen vagyok  tárgyalni  a japán program ügyében,  de le fogom írni a feladatot ,  
a munkakör i  leí rást ,  amit  a törvény számomra előí r  és engedtessék meg, hogy az 
a j ánl a tomhoz  egy-ké t  dolgot  majd hozzátegyek,  de ugyanakkor  szeretnék az 
é r in te t t ekkel  végigtárgyalni  mindent,  hogy ne legyen az, hogy valakit  lesre 
fut t a t t am.  Ez  nem célom.  Egy célom van, ha valaki  dolgozni  akar,  annak megadni  
azt a fel tétel t  - főleg ha nemes cél érdekében akar ,  ha abból a városnak minimális 
haszna van is.

Aki azt  j avasol j a ,  hogy jövő hónapban hozzam a j avas la tomat  a társadalmi 
megbíza tású  a lpolgármes ter i  cím adományozására ,  szavazzon!

A Képv ise lő- tes tü le t  12 igen szavazat tal 6 tartózkodással a következő  
határozatot  hozta:

327/1999.  (X.28.) számú képvise lő- tes tü le t i  határozat:

Várpa lo ta  Vá ros  Önkormányzat i  Képvise lő- tes tü le te  Csővár i  János és Surányi  Pál 
képviselők t á r sada lmi  megbízatású a lpo lgá rmes t e r  választására irányuló 
kezdeményezésé t  t ámogat ja .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Le fogom tenni  időben az anyagot  úgy, hogy akit ,  akiket  érint,  azok jó időben 

tudjanak tá rgya lni ,  egyeztetni .  Nekem ebből  semmi preszt ízs  problémám nincs. 
Most ,  miután ezen túl vagyunk,  szeretném elmondani ,  hogy a mai nap milyen 
sorsfordí tó  do l go k a t  hozot t .  Az a b izonyos  monda t  az előter jesztésben - 
bármennyi re  sminkel i  Surányi  úr - úgy gondolom,  jó érzékkel  tud valaki,  vagy 
valakik d o l goka t  leírni.  Ha egy hivatalos szervtől  27 pontos  jelentés  van 
előt tünk,  azzal ,  hogy nem csinál tak semmit ,  de ezt  léptük rá, jó
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gondola to lvasónak kell lennie. Gondolok itt arra,  hogy semmit nem csináltunk 
t émakörben,  a rendőrség kénytelen volt 27 lépést  lépni másfél év alatt.

Bátor  úrnak mondom,  nincs olyan, hogy csak erre.  Hárman leszünk,  akik a 
város nevében el járhatunk és ha azt kell mondanom,  hogy most protokolár i s  
küldöt t sége t  kell vezetni ,  akkor  ez van, azt kell tenni .  Van egy alapfeladat ,  
melyre kizár lagos  j ogosul t ságot  adhatok,  annyi felhatalmazással ,  amennyit  
á t adha tok.  Ezt nem én talál tam ki, ez benne van az önkormányzat i  törvényben,  a 
környező te lepülésekkel  kötöt t  megál lapodásokban,  a kormánnyal  kötöt t  
szerződésben.

B á t o r  Antal:
Nem akarok mindenáron címeket ,  és nem is vál lalok fel többet.  Eleve így kell a 

fe ladatot  megál lapí tani .  Tudok olyan nyakas lenni,  hogy nem csinálom. Nem azt 
mondtam,  hogy nem lehet megbeszélni ,  hogy vezessek valamilyen küldöt t séget ,  
vagy fogadjak,  de én ezt nem kívánom rendszerrel ,  nem is vállalom fel. Csak erre 
a két  fe ladat ra  tudok vállalkozni.  Nem kell nekem alpolgármester i  cím, nincs 
szükségem rá. Egy a fontos,  amiről beszél tünk.  Más a mental i tásunk,  másképp 
t udunk eredményt  elérni. Polgármester  úr is másképp képzeli  el a j apán hitel 
csökken tésé t  és én is másképp képzelem el.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem a csökkentés t  képzelem el, hanem az egész el törlését  tudom csak 

elképzelni .

B á t o r  Antal:
Az is valami,  de mit teszünk érte? Azt nagyon szép mondani,  hogy én azt 

képzelem el, de a végeredményt  kell nézni,  hogy mit tudtunk elérni,  és mit 
t e t tünk érte.  Én azt mondom,  hogy a környező települések szint jére kell, hogy 
levigyük a tör lesztés t ,  minimum arra. Ha mind el törl ik,  akkor  nyertünk.  Én ezt 
vál lalom fel célként  és nem akarok semmi mást .  Nekem van egyéb el foglal tságom,  
én nem főál lásban végzem a dolgom. Van a vál la lkozásommal  is elég dolgom,  ezt 
nekem össze kell egyeztetni .  Nincs olyan, hogy ma szólok,  hogy holnap fogadni 
kell valamelyik küldöt t séget  és menjek ide-oda.  Ezt  nem tudom felvállalni,  ezért  
mondtam,  hogy csak erre a feladatra.  Ezeket  t udom csinálni,  saját magam tudom 
az időmet  beosztani .  Ezért  nem vállalnék főál lású polgármesterséget  sem. E 
mostani  t i sz t ségre  felkér tek,  így tudom vállalni,  de csak ezt  és ennél nem többet .  
Ha erre megbízás t  kapok akkor  ezt maximál isan csinálom, nem biztos,  hogy 
sikerül ,  de megpróbálom.  Ha így a Polgármes ter  úr meg tud bízni feladat tal  akkor  
jó,  ez azér t  fontos ,  hogy nehogy feladat  megtagadás  vádja érjen, nem akarok 
súr lódást .
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(17,20 Fakász Tamás elment, a létszám 17 fő )


